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V akademickém senátu bych chtěl dosáhnout následujících bodů:

• Hájit zájmy studentů u vedení fakulty.

• Maximálně se zaměřit na zkvalitnění výuky ve všech oborech – získávání 
zpětné vazby od studentů a řešení problémů v konkrétních předmětech. Ať 
už osobními schůzkami se studenty nebo přes hodnocení předmětů a 
vyučujících.

• Rozšířit nabídku v bufetu FAST.

• Navázat na kvalitní práci členů současného akademického senátu.

DĚKUJI ZA VAŠI DŮVĚRUdavid.hahn@vsb.cz

Ahoj, jmenuji se David a studuji první ročník navazujícího magisterského studia ve 
studijním programu Stavební inženýrství – pozemní a průmyslové stavitelství.

Mohl bych zde rozepisovat mnoho bodů a slibovat nereálné, ale raději slíbím
to, co lze reálně splnit a dodržet. Rád budu hájit Vaše zájmy.

Kromě studia se věnuji i popularizaci naší fakulty a v rámci Junior univerzity
jsem lektorem workshopů Malý stavitel I a II.


	Snímek 1

